
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 12. november 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 119
Mener ministeren, at et rejsehold til de ca. 2.000 botilbud, der findes på landsplan, er 
tilstrækkeligt til at sikre, at det ikke vil gå det forkerte vej med antallet og brugen af 
magtanvendelser på det sociale område?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Rosa Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rosa.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Nanna W. Gotfredsen
formand
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